

Styrelsemöte Äppelbo Västra VVOF 2020-03-08

Närvarande:

- * *Ordförande: Örjan Eriksson*
- * *Kassör: Olle Larsson*
- * *Sekreterare: Hampus Östlund*
- * *Ledamot: Fredrik Nilsson*
- * *Ledamot: Roger Eriksson*
- * *Jaktledare Hemmalaget: Nils-Erik Nilsson*
- * *Jaktledare Gransjöberget: Andreas Eriksson*
- * *Jaktledare Kullsarvslaget: Sune Nilsson*
- * *Vice jaktledare Kullsarvslaget: Oscar Stolpe*

1

Mötet öppnas.

2

Nya stadgar.

Föreningens nya stadgar har godkänts och skrivits under av länsstyrelsen och ordförande Örjan.

Mötet beslutar att Hampus lägger ut dessa på Äppelbo västras hemsida på appelbo.net.

3

Bokslut.

Olle har varit i kontakt med Marie Eriksson på Ekonomoen i Vansbro för att få ett prisförslag på vad det skulle kosta om dom skulle hjälpa föreningen med boksluten.

För 2000 ink moms så fixar dom västras bokslut, så styrelsen beslutar att vi köper den tjänsten av Ekonomen.

4

Långhållsbanan på Äppelbo norra.

Örjan informerar resten av styrelsen att han har ett förslag på att han tar kontakt med Leif Heed ifrån Äppelbo östra, och att dom två gemensamt tar kontakt med styrelsen på Äppelbo norra för att få mer information om vad vårat årliga bidrag på 3000kr långhållsbanan går till, och om en prisreducering är möjlig.

Styrelsen beslutar att Örjan får ansvar för att ordna upp en träff med ordförande ifrån norra och östra.

5

Jaktledare, och vice jaktledare deltar från och med nu i mötet.

6

Roger berättar resultatet av 2019/2020 års älgjakt, inklusive efterjakt. Resultatet blev: 11 tjur, 13 kor, 7 kvigkalv och 7 tjurkalv på våra marker.

Nils-Erik tillsammans med Sune och Oskar berättar vad som diskuterades på senaste älgmötet i Sågen. Våra representanter ifrån föreningen sa även att västra kunde tänka sig samma tilldelning kommande jaktår dvs, 2020/2021.

Det diskuterades även bildande av ett kronskötselområde på hela fredriksbergsområdet på mötet i Sågen, och ett förslag på detta är inlämnat till länsstyrelsen.

7

Isolerat utrymme för hängning av efterjaksälgar.

Ett förslag på om föreningen skulle kunna bygga ett isolerat område på slakthuset med värme för att kunna hänga älgar skjutna på efterjatten diskuterades.

Detta då de återkommande blir problem med att kropparna fryser inne i det stora utrymmet och att man får flytta dessa till personer som har förvaring med möjlighet att hålla plusgrader.

Mötet beslutar att Hampus och Örjan tillsammans med ansvarig för slakthuset kollar upp olika alternativ till detta.

Det diskuteras även om västra kan köpa in eller lämna kvar några styckknivar till slakthuset för efterjakten.

Detta då alla knivar plockas bort från slakthuset efter ordinarie älgjaksveckan.

8

Viltbesiktning.

Andreas har ett förslag på att västra skulle erbjuda några medlemmar att utbildas i viltbesiktning.

Detta eftersom föreningen vid några tillfällen de senaste åren har skjutit älgar med sjukdomar eller misstänkta sjukdomar.

Vid ett sådant fall så kan någon av dessa personer åka ut till skottplatsen och kolla upp djuret innan de eventuellt tas till slakthuset.

Mötet beslutar att Örjan och Roger kollar upp detta, och att en intresseanmälan skicka ut till jaktlagens respektive facebook grupper för att se om någon eller några av våra medlemmar vore intresserade att gå en sådan utbildning.

9

Mötet avslutas.

X

Örjan Eriksson

Ordförande Äppelbo Västra WOF

X

Hampus Östlund

Sekreterare Äppelbo Västra WOF